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Abstract (en)
The present invention relates to a microwave tube with n (n an integer greater than one) parallel longitudinal electron beams (2) distributed over
a ring centred on an axis XX'. The electron beams (2) cross several groups (100,200,300...) of n cavities (10,20,30...). <??>So that each group
(100,200,300...) resonates at a single frequency, there is provision for the cavities of a same group to operate in their fundamental mode, at a same
frequency and to be excited in phase. <??>To do this, the cavities of the inlet group are excited in phase by an appropriate device external to the
tube. <??>Application to multiple-beam klystrons operating at high frequency. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un tube hyperfréquence à n (n entier supérieur à un) faisceaux d'électrons (2) longitudinaux parallèles, répartis sur
une couronne centrée sur un axe XX'. Les faisceaux d'électrons (2) traversent plusieurs groupes (100,200,300...) de n cavités (10,20,30...). Pour
que chaque groupe (100,200,300...) résonne sur une seule fréquence, on prévoit que les cavités d'un même groupe fonctionnent dans leur mode
fondamental, à une même fréquence et soient excitées en phase. Pour cela on excite en phase les cavités du groupe d'entrée par un dispositif
approprié extérieur au tube. Application aux klystrons multifaisceaux fonctionnant à fréquence élevée. <IMAGE>
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